
آرمان ملی: پرونده فساد در فوتبال کشورمان وارد فاز تازه ای 
شده است. گفته می شود مبلغ این فساد حدود 2000 میلیارد 

ریال است. 
   شروع ماجرا 

از چند روز قبل خبری مهم دست به دست می شود مبنی 
بر اینکه برای برخی مدیران ارشد فدراسیون فوتبال در دادگاه 
پرونده جدیدی تشکیل شده است. بر اساس برخی اطلاعات تازه 
انتشار یافته پای چند مدیر فوتبالی سرشناس، چند مدیر ارشد 
فدراسیون فوتبال و چندین فعال رسانه ای به یک پرونده فساد 
بزرگ باز شده است. گویا مقدار »رشوه« جابه جا شده زیاد است و 
می تواند شوکی بزرگ به فوتبال ایران وارد کند. تسنیم نوشت: در 
ادامه فرآیند رسیدگی به یک پرونده بزرگ رشوه در فوتبال ایران که 
چند مدیر فدراسیون نیز به عنوان متهم در آن حضور دارند؛ یک 
مدیر اجرایی ارشد فدراسیون و سازمان لیگ، یکی از مسئولان 
پیشین سازمان لیگ که چندی پیش به عنوان مشاور رئیس 
فدراسیون منصوب شد و یک چهره مشهور رسانه ای در دادگاهی 
واقع در یکی از استان های جنوب شرقی کشور حضور یافتند. 
بر اساس اطلاعات به دست آمده از منابع محلی، در استانی که 
اتهامات وارد شده رخ داده است، هر 3 نفری که به دادگاه رفته اند از 
اهمیت زیادی در فوتبال ایران برخوردار هستند. دو مدیر ارشد که 
به دادگاه رفته اند در سال های اخیر در برگزاری لیگ برتر و دسته اول 
نقشی اساسی داشته اند. چهره رسانه ای معروفی هم که نفر اول 
یک سایت خبری مشهور است، در یک دهه اخیر تحت عنوان 
مشاور رسانه ای از مربیان، مدیران و بازیکنان زیادی فعالیت و پول 
دریافت می کند. او مشهور به جابه جایی و دلالی بازیکن در لیگ 
برتر است. فدراسیون فوتبال در اطلاعیه ضمن قبول پرونده فساد 
اعلام کرد پرونده مربوط به سال 1400 است هرچند جزئیاتی از ماجرا 
را عنوان نکرد. نکته ای که در این اطلاعیه اشاره نشده این است 

کنون هم جزو مسئولان فدراسیون هستند.  که افراد مورد اتهام ا
   رئیس دادگستری کرمان 

رئیس کل دادگستری استان کرمان از تشکیل یک پرونده 
با موضوع اتهام فساد مالی در یکی از باشگاه های فوتبال در 
استان کرمان خبر داد. فارس چندی قبل نوشت: حجت الاسلام 
والمسلمین ابراهیم حمیدی در تشریح جزئیات این خبر اظهار 
داشت: پس از کسب گزارشی از سوی سازمان اطلاعات سپاه استان 
کرمان مبنی بر وقوع فساد مالی در یکی از باشگاه های لیگ برتری 
استان کرمان بلافاصله رسیدگی به موضوع در دستور کار دستگاه 
قضائی قرار گرفت. رئیس کل دادگستری استان کرمان افزود: در 
این رابطه چند نفر از مسئولان سابق این باشگاه تحت تعقیب 
قضائی قرار گرفته اند و تحقیقات تکمیلی در این رابطه ادامه دارد. 
وی اعلام کرد: تخلفات صورت پذیرفته مربوط به سال 1400 و قبل 
از آن است و در این رابطه در زمستان سال گذشته پرونده ای در 
دستگاه قضائی استان کرمان تشکیل شده بود. حجت الاسلام 
حمیدی خاطرنشان ساخت: در این رابطه همچنین روز )شنبه 
22 اردیبهشت ماه( پنج نفر از افراد در کمیته داوران و اعضای 

فدراسیون فوتبال، سازمان لیگ و یک روزنامه نگار ورزشی جهت 
ادای توضیحات به دستگاه قضائی استان احضار و دعوت شده اند. 
رئیس کل دادگستری استان کرمان مبارزه با فساد را خط قرمز 
دستگاه قضائی اعلام کرد و هشدار داد: دستگاه قضائی بدون 
اغماض با افراد مفسد در هر پست و جایگاهی برخورد خواهد کرد. 
وی عنوان کرد: باتوجه به اینکه پرونده در مراحل تحقیقات اولیه 
قرار دارد، اطلاعات تکمیلی در این رابطه از سوی روابط عمومی 

دادگستری استان اطلاع رسانی خواهد شد. 
   معاون شرکت مس

پای یکی از معاونان وقت شرکت مس، به ماجرای فساد فوتبالی 
در یکی از تیم های زیرمجموعه این باشگاه باز شده و تحقیقات 
در این مورد همچنان ادامه دارد. تسنیم در این خصوص نوشت: 
یکی از معاونان سابق شرکت مس از جمله متهمان پرونده 
بزرگ فساد در فوتبال است که بر اساس اظهارات برخی دیگر از 
متخلفان این پرونده تحت تعقیب قرار گرفت. »میم. الف« معاون 
وقت شرکت مس یکی از حامیان جدی »م. ز« مدیرعامل اسبق 
باشگاه بوده و به همین دلیل اتهاماتی به وی نسبت داده شده 
و در روند تحقیقات از او بازجویی خواهد شد. این معاون شرکت 
مس علاقه مند به مداخله در مسائل و فعالیت های ورزشی شرکت 
بوده و با سرمربی و مدیرعامل وقت تیم فوتبال نیز در مقطع بروز 
تخلفات مورد ذکر ارتباط نزدیکی داشته است. مدیرعامل اسبق 
شرکت مس پس از مشاهده گزارش تخلفات در سال 1401 نسبت به 
برکناری مدیر مالی وقت این شرکت که همزمان مدیرعامل باشگاه 
مس رفسنجان بود، اقدام کرد و معاون یاد شده نیز به همین دلیل 
از سمت خود کنار گذاشته شد. بر این اساس به نظر می رسد اخبار 
و گزارش هایی که تا امروز منتشر شده تنها بخشی از اطلاعات مرتبط 
با این پرونده است و روند تحقیقات در خصوص متخلفان فوتبالی 
و غیر فوتبالی که با شکایت شرکت مس از حدود یک سال پیش آغاز 
شده همچنان با جدیت از ناحیه نهادهای مربوطه دنبال می شود. 

   استعفا 
با اعلام فدراسیون فوتبال خداداد افشاریان، رئیس کمیته 

داوران و سهیل مهدی، رئیس کمیته مسابقات سازمان لیگ 
کنار رفتند. خداداد افشاریان متن  فوتبال از سمت هایشان 
استعفایش را در اختیار ایسنا قرار داد که به شرح زیر است: نظر 
به ادعاهای مطروحه علیه اینجانب و با وجود اینکه موضوع فعلا 
در دست بررسی و رسیدگی است و هنوز هیچ گونه ادعایی علیه 
اینجانب به اثبات نرسیده است اما به منظور جلوگیری از ایجاد 
حاشیه و التهاب برای فدراسیون فوتبال خواهشمند است با کناره 
گیری اینجانب از مسئولیت ریاست کمیته داوران تا تعیین تکلیف 

نهایی و اتخاذ تصمیم مراجع محترم قضائی موافقت فرمایید. 
   جایگزین 

سایت رسمی فدارسیون فوتبال نوشت: »با حکم مهدی تاج 
رئیس فدراسیون فوتبال، دانیال مرادی به طور موقت عهده دار 
مسئولیت امور مرتبط با کمیته داوران تا تعیین سرپرست برای 
این کمیته شد. همچنین با حکم رئیس سازمان لیگ فوتبال، 
محمدرضا کشوری فرد عهده دار وظایف کمیته مسابقات سازمان 
لیگ شد.« به گزارش تسنیم، پیش تر خداداد افشاریان و سهیل 
مهدی در سمت های رئیس کمیته داوران فدراسیون فوتبال و 
رئیس کمیته مسابقات سازمان لیگ مشغول فعالیت بودند که از 

این سمت ها کنار رفتند. 
   مبلغ فساد؟

کسیون ورزش مجلس شورای اسلامی اعلام کرد  رئیس فرا
که تقریبا مبلغ فساد در فوتبال 200 میلیارد تومان است. محمد 
کسیون ورزش بیان کرد: من فقط همین  مهدی فروردین رئیس فرا
را می توانم بگویم که مبلغی که در موردش صحبت می شود با 
بودجه یک سال حوزه انتخابی خودم برابری می کند. در مورد سکه 
و مبلغی که مبادله شده باید مستنداتی باشد تا اظهارنظر کنیم. 
فروردین درباره رقم بودجه حوزه انتخابی اش گفت: رقم بودجه 
یک سال حوزه انتخابی ام 1۸0 میلیارد تومان است. مبلغ فساد در 
فوتبال تقریبا 200 میلیارد تومان است، اما نمی توانم آن را تایید تا 
تکذیب کنم. ما هم در حد شنیده ها همین رقم را شنیده ایم.اصلا 

رقم مبادله شده یک میلیون تومان بوده باشد. 
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ادامه اتفاقات پرونده 200 میلیاردی در فوتبال 

جدایی »مهدی« و »افشاریان« از سازمان لیگ و فدراسیون 

همه خواستار ماندن پوچتینو هستند  
ستاره چلسی به حمایت از پوچتینو پرداخت و 
کید کرد که بازیکنان دوست دارند این سرمربی  تا
آرژانتینی در تیم بماند.  چلسی در دیدار معوقه از 
هفته سی و چهارم رقابت های لیگ برتر انگلیس 
توانست با نتیجه دو بر یک برابر برایتون به پیروزی 
برسد تا روند خوب تیم با پوچتینو ادامه داشته 
باشد. آبی پوشان لندن یک فصل بسیار تلخ و 
ناامید کننده را با پوچتینو آغاز کردند و نتایج بسیار 
ضعیفی در نیم فصل نخست و ابتدای فصل دوم 
کسب کردند اما در هفته های اخیر شرایط کاملا 
تغییر کرده و چلسی پنجمین پیروزی پیاپی را 
کسب کرد تا به رده ششم جدول رده بندی صعود 
کند. ستاره چلسی در فصل جاری کول پالمر 
بوده که از منچستر سیتی به تیم پیوست. به 
نوشته اسکای اسپورت، باوجود آنکه گمانه زنی 
های زیادی درباره جدایی پوچتینو از چلسی در 
تابستان پیش رو به گوش رسیده اما به نظر می 
رسد که این سرمربی آرژانتینی به کار خود ادامه 
خواهد داد. پالمر که بهترین بازیکن چلسی در 
فصل جاری بوده به حمایت از پوچتینو پرداخت 
و گفت: از پوچتینو سرمربی تیم نهایت تشکر را 
دارم. همه بازیکنان به سرمربی تیم علاقه دارند و 

برای او در میدان خواهند جنگید.  

ویژه

درحالی که نگرانی زیادی در مورد 
احتمال غیبت لیونل مسی در 
مسابقات کوپا آمه ریکا وجود دارد، 
طراحی کفش های این فوق ستاره 
در این رقابت ها با انتشار سایت 
معروف فوتی هدلاینز تصویری از 

وی کار کرده است. 

محمد عباس زاده کاپیتان 
تیم فوتبال نساجی در تمرین 
این تیم با انگیزه و چهره ای 
خندان شرکت کرد و تمرینات 
آماده سازی خود را برای حضور 
پشت سر  ل  استقلا مقابل 

گذاشت. 

بعد از 18 سال یک تیم از استان 
یزد مقابل تیمی لیگ برتری در 
این شهر قرار گرفت. هواداران 
ل  ستقبا ا د  یز ر  د ل  تبا فو
باشکوهی از مسابقه چادرملو 
و آلومینیوم در جام حذفی 

داشتند. 

ت
شــ

س نو
عک

        استقبال   کفش مسی آمادگی

گفتوگو

و  پرسپولیس  پیشکسوت  قلیچ  وحید 
گردان اوسمار  کارشناس فوتبال در مورد برتری شا

مقابل تیم هوادار صحبت کرد. 
   درباره برتری پرسپولیس مقابل هوادار چه 

نظری دارید؟
 برد خوبی بود و از بازی لذت بردیم و با 
اراده ای که سرخ پوشان دارند، من شک ندارم 
که پرسپولیس قهرمان می شود.  همه بازیکنان 
پرسپولیس در این بازی خوب کار کردند و جا 
دارد به اوسمار بابت این پیروزی تبریک بگویم 
به هر حال او تفکرات خوبی دارد که به نظرم 
تیم را نسبت به نیم فصل اول احیاء کرده است. 
کنون  گر اوسمار از ابتدای فصل سرمربی بود ا ا
ما با اختلاف در صدر جدول قرار می گرفتیم. 
از نظر من این مربی برزیلی یک سر و گردن از 
یحیی بالاتر است. یحیی زحمات زیادی برای 
کنون وقتش رسیده بود  پرسپولیس کشید، اما ا

که به استراحت برود.
   عملکرد بیرانوند مقابل هوادار، را چگونه 

ارزیابی می کنید؟
کنش های   میانه خوبی با بیرانوند ندارم، اما وا
خوبی انجام داد و تیم را در کورس قهرمانی نگه 
داشت. در روزی که خط دفاع سرخپوشان یک 
بازی معمولی را به نمایش گذاشتند، اما بیرانوند 
آنها را نجات داد و تیم را همچنان مدعی نگه 
داشت. شخصاً از بیرانوند به خاطر بی احترامی 
که به من به عنوان یک پیشکسوت پرسپولیس 
انجام داد دل خوشی ندارم و از او خوشم نمی آید.

   به نظر شما پرسپولیس می تواند قهرمان 
شود؟

 شک نکنید پرسپولیس قهرمان می شود، 
زیرا این سبک از بازی و تفکراتی که اوسمار دارد 
شایسته قهرمانی است. در لیگ امسال قطعاً 
کمیته داوران به  که  یکسری اتفاقات افتاده 
گاه هستند فقط باید صبر کنیم تا  خوبی از آن آ
یک روز دُم خروس بیرون بزند. امیدوارم لیگ 
ایران پیشرفت کند و در راستای لیگ های بزرگ 
اروپایی پیش برود. نام پرسپولیس بزرگ است و 
گاه رگ غیرتم  هرگاه که این نام را می شنوم ناخودآ
باد می کند. من دوستان استقلالی دارم و با آن ها 
گاهی به نفعشان صحبت  صحبت می کنم و 
می کنم و دلیل نمی شود که هواداران فکر کنند 

من تغییر کرده ام.  

قلیچ: 
شک نکنید پرسپولیس 

قهرمان می شود

شکست تیم ملی والیبال ایران  
مقابل برزیل 

ایسنا: تیم ملی والیبال ایران در دومین دیدار 
دوستانه خود مقابل برزیل شکست خورد. تیم 
ملی والیبال ایران که برای حضور در لیگ ملت ها 
در برزیل به سر می برد در دومین دیدار تدارکاتی 
و دوستانه پنجشنبه شب )2۷ اردیبهشت( به 
مصاف برزیل رفت و شکست خورد. ملی پوشان 
ایران در این دیدار که با توافق دو تیم در پنج 
ست برگزار شد، چهار بر یک با نتایج 2۵ بر 21، 
2۵ بر 12، 2۷ بر 2۵، 2۵ بر 1۹ و 2۵ بر 1۸ مقابل 
حریف خود شکست خوردند. تیم ایران در اولین 
گذار کرد.  دیدار دوستانه نیز نتیجه را به برزیل وا
ملی پوشان ایران قرار است پیش از شروع لیگ 
ملت ها یک دیدار دوستانه دیگر با تیم برزیل 
لان سوزا، قطر پاسور تیم ملی  داشته باشند. آ
برزیل در مورد این مسابقه گفت: این دو بازی 
بسیار سخت بود چرا که ایران تیم خوبی است. 
عملکرد  چون  هستیم  خوشحال  همچنین 
خوبی در این بازی داشتیم و به خوبی برای لیگ 
ملت ها آماده می شویم. او ادامه داد: از نظر من 
ایران تیم خوبی است و بازی سختی مقابلشان 
داشتیم.   تیم ایران در سطح بالایی والیبال بازی 
می کند. سوزا در مورد شانس برزیل برای کسی 
طلای المپیک گفت: من و همه در تیم برزیل 
مدال طلای المپیک را می خواهیم. و به همین 
خاطر بهترین تلاشی را که می توانیم در المپیک 

انجام خواهیم داد.

منهایفوتبال

دیدگـاه

کوتاه
تسنیم: ژوزه مورایس در نشست خبری بعد از دیدار تیم فوتبال 
سپاهان اصفهان مقابل ملوان بندر انزلی که به برتری یک بر صفر 
سپاهان انجامید، اظهار داشت: گفته بودم بازی بین دو تیم 
خیلی خوب برگزار می شود و همین مسئله را در زمین دیدیم. 
، سازماندهی و ساختار تیمی ما خیلی خوب بود و  سطح تمرکز
بهتر از گذشته بود. به همین دلیل گل زدیم و موقعیت هایی برای 
گلزنی داشتیم که تبدیل به گل نشدند. می توانم بگویم لیاقت 
پیروزی را در این مسابقه داشتیم. وی در مورد اینکه ممکن است 
سپاهان روی بازی های جام حذفی تمرکز کند و از لیگ برتر غافل 
شود، تصریح کرد: از صدای شما حس می کنم نگران هستید و به 
باشگاه سپاهان اهمیت می دهید. ذهنیت من مانند شماست. 
جام حذفی و لیگ، دو رقابت مجزا هستند. در جام حذفی باید 
مرحله بعدی را ببریم تا به فینال برسیم و فینال را ببریم تا در لیگ 
نخبگان آسیا شرکت کنیم. سرمربی تیم فوتبال سپاهان با اشاره 
به صعود طلایی پوشان به یک تورنمنت آسیایی دیگر با رتبه سوم 
گفت: سپاهان با کسب جایگاه سوم نیز می تواند در یک رقابت 
بین المللی )لیگ قهرمانان آسیا 2 که سطح دوم رقابت قاره ای 
باشگاه های آسیا محسوب می شود( شرکت کند. این نکته حائز 
اهمیت است. لیگ هنوز تمام نشده است و روی این مسابقات 
نیز تمرکز کرده ایم. عوامل یک باشگاه حرفه ای نمی توانند بگویند 
به لیگ اهمیت نمی دهیم. باید بجنگیم و روحیه ما به گونه ای 
است که باید پیروز شویم. مورایس با بیان اینکه خودش روحیه 
گر جام حذفی قبل از لیگ  متفاوتی دارد، خاطرنشان کرد: شاید ا
به پایان می رسید، برای من اهمیتی نداشت و باید روی هر دو 
رقابت تمرکز کنیم. به عنوان یک تیم خوب و حرفه ای در سطح بالا 

باید اینگونه فکر کنیم. 

بیــنالمــلل
  سرمربی یوونتوس با قهرمان کردن تیمش 
در جام حذفی ایتالیا یک رکورد جدید را 
در تاریخ این رقابت ها به ثبت رساند. 
یوونتوس با هدایت ماسیملیانو آلگری 
قهرمان جام حذفی ایتالیا شد. یوونتوس 
در دیدار پایانی که در ورزشگاه المپیکو برگزار 
شد توانست با یک گل برابر آتالانتا به پیروزی 
برسد و جام قهرمانی را بالای سر برد. شبکه 
آماری اوپتا اعلام کرد که آلگری با قهرمان کردن 
یوونتوس به نخستین سرمربی در تاریخ فوتبال 
ایتالیا تبدیل شد که توانسته ۵ قهرمانی را در 
این رقابت به دست آورد. پیش از این گوران 
4 قهرمانی در  اریکسون و روبرتو مانچینی با 
که آلگری  جام حذفی ایتالیا رکورددار بودند 
توانست نه تنها این رکورد را پشت سر بگذارد 
بلکه یک رکورد جدید را هم به نام خود به ثبت 
رساند. یوونتوس در فصل جاری رقابت های سری 
A نتوانست انتظارات را برآورده کند و رقابت را برای 
گذار کرد و همین باعث  قهرمانی به اینتر و میلان وا
شد تا گمانه زنی ها درباره جدایی آلگری زیاد شود. 
البته او با این جامی که با بیانکونری ها به دست آورد 
معادلات را به هم زد و این احتمال زیاد است که در تیم 

باقی بماند. 

کتور تغییر می کند؟! مالکیت باشگاه ترا

استکی: باید نسلی که سرد و گرم هندبال چشیده  پای کار بیاید

کتور تبریز تصمیم گرفته  مالک باشگاه ترا
است قید تیمداری را بزند و این باشگاه را 
کتور  گذار کند. ترا در پایان فصل جاری وا
و مس رفسنجان در جریان مرحله یک 
چهارم نهایی جام حذفی از ساعت 1۹ روز 
پنجشنبه به میزبانی ورزشگاه یادگارامام 
)ره( تبریز به مصاف هم رفتند که این بازی 
با برتری یک بر صفر رفسنجانی ها به اتمام 
گردان نویدکیا به جمع 4 تیم  رسید تا شا

پایانی راه پیدا کنند. 
کتور  حدود 30 هزار نفر از هواداران ترا
از نزدیک نظاره گر بازی بودند. بازی در 
هوای نیمه ابری برگزار شد و یک ساعت 

مانده به آغاز مسابقه حدود 1۵ دقیقه 
شاهد بارش باران بودیم. در اواسط بازی 
هم هرازگاهی هوا بارانی بود. داود نوش 
کتور  صوفیانی، مورد تشویق هواداران ترا
قرار گرفت  و به نشانه تشکر چند دسته گل 
به سمت پرشورها پرتاب کرد. قبل از شروع 
کتور روی سکوها به آتش  بازی هواداران ترا

بازی پرداختند. 
در مراسم قبل از شروع بازی هفته ملی 
گرامی داشته شد. برخورد  اهدای عضو 
محمد محبی با صفا هادی موجب درگیری 
که در ادامه دخالت داور  2 بازیکن شد 
هادی  صفا  کرد.  خیر  به  ختم  را  غائله 

کتور برخورد شدیدی با بازیکن  هافبک ترا
مس رفسنجان داشت و دچار خون ریزی از 
ناحیه بینی شد و از دقیقه 40 به بعد با بینی 
کتور  پانسمان شده بازی کرد. هواداران ترا
قبل از شروع بازی و تا اواسط آن، این تیم 
را به شدت مورد تشویق قرار دادند. چند 
کتور به دلیل هیجانات  تن از هواداران ترا
ناشی از بازی بی هوش شدند و توسط 
آمبولانس به بیمارستان منتقل شدند. 
رحمان جعفری که پنالتی را از دست داده 
کتور قرار گرفت .  بود مورد انتقاد هواداران ترا
اما مهم ترین حاشیه این دیدار در دقایق 
کتور  خ داد جایی که هواداران ترا پایانی ر

در دقایق پایانی بازی علیه مالک، مدیریت 
و بازیکنان این تیم شعار دادند. به دنبال 
این اتفاق زنوزی اعلام کرد که در پایان فصل 
گذار کند و  کتور را وا جاری تصمیم دارد ترا
دیگر در عرصه تیمداری و باشگاهداری 
فعالیتی نداشته باشد. چندی پیش نیز 
کتور با حضور در فرودگاه به  هواداران ترا
شدت علیه مالک باشگاه و بازیکنان شعار 
داده بودند که این اتفاقات زنوزی را برای 
تیمداری در فصل آینده دلسرد کرده است. 
کنون باید دید که در پایان فصل این اتفاق  ا
رخ می دهد یا شرایط به گونه ای دیگر رقم 

خواهد خورد. 

ا...  کرم استکی ستاره سرشناس هندبال ایران گفت: معتقدم 
نسلی که بیش ترین افتخارات را برای این رشته کسب کرده و 

سردی و گرمی بیشتری از هندبال را چشیده  باید سر کار بیاید. 
   اولین تجربه 

ا... کرم استکی ستاره سرشناس هندبال ایرآنکه سال ها سابقه 
پوشیدن پیراهن تیم ملی و حضور در لیگ های اروپایی را دارد 
مدتی است که به عنوان مربی تیم ملی نوجوانان انتخاب شده 
است. او در کنار مربیگری، در لیگ برتر هم دست به توپ است 
و هنوز قصد ندارد بازی کردن را کنار بگذارد. استکی در گفت وگو 
با ایسنا، در خصوص اولین تجربه مربی گری اش در هندبال 
اظهار کرد: اولین تجربه مربیگری را پشت سر می گذارم. شرایط 
مربیگری با بازی  کردن خیلی متفاوت است؛ اصول و قواعد خاصی 
دارد و دنیای عجیب و غریبی است. من در کنار بزرگان پله ها را 
طی و تجربه کسب می کنم تا به امید خدا با این تیم برای کشور 
افتخارآفرینی کنیم. وی در خصوص شرایط تیم ملی نوجوانان 
در مسابقات قهرمانی آسیا گفت: تیم خوبی است. استعدادهای 
خوبی به هندبال معرفی شده اند. دلم به این تیم روشن است 
و امیدوارم در مسابقات قهرمانی آسیا مدال و سهمیه جهانی 

بگیریم. 
   ادامه بازی؟

مربی تیم ملی هندبال نوجوانان در ادامه در خصوص پایان 

دوره بازیکنی اش گفت: بسته به شرایط تا دو سه سال دیگر به 
عنوان بازیکن ادامه خواهم داد. امسال هم در لیگ برتر در خدمت 
تیم پلیمر خرم آباد بودم. این تیم سال اول حضورش در لیگ بود و 
مجموعه ای از بازیکنان جوان و با تجربه را در اختیار داشت. نتیجه 
بدی هم با این تیم نگرفتیم. برای سال بعد هم باید ببینیم برنامه 
چطوری پیش خواهد رفت. هر چه خدا بخواهد. استکی ادامه 
داد: من به مربیگری علاقه مند هستم. این کار را تازه شروع کرده ام 
اما باید بگویم شرایط مربیگری با بازیکنی خیلی متفاوت است. 
کم کم باید در این راه تجربه کسب کنم. مربیگری شغل سخت و 

پیچیده ای است و باید پله پله جلو بروم تا ببینیم چه می شود. 

   نسل طلایی
ملی پوش سابق تیم ملی هندبال مردان در خصوص حضور 
نسل طلایی این رشته در پست های مختلف در فدراسیون گفت: 
خداراشکر میلاد مسائلی به عنوان رئیس کمیته استعدادیابی 
انتخاب شده و بیجاری هم در فدراسیون است. من معتقدم این 
نسلی که بیش ترین افتخارات را برای این رشته کسب کرده، سردی 
و گرمی بیشتری از هندبال را چشیده  باید سر کار بیایند تا به این 
جوانان کمک کنند و باعث افتخار کشور شوند.  وی در خصوص 
لیگ برتر هندبال گفت: به نظر من بزرگ ترین اشکالی که می توان 
از هندبال گرفت این است که پایتخت هیچ تیمی در لیگ برتر 
ندارد. تهران پتانسیل این را دارد که یک تیم در لیگ داشته باشد. 

به نظرم باید فدراسیون و مسئولان استان تهران دست به دست 
هم دهند تا یک تیم در تهران تشکیل شود. تهران سالن و شرایط 
پخش زنده تلوزیونی دارد اما تیمی در تهران ندارد. بزرگ ترین 
خلاء در هندبال هم همین است که تهران تیمی در لیگ ندارد. 

   تیم ملی 
وی در خصوص تیم ملی هندبال ایران نیز گفت: در دو سه 
دوره اخیر تیم ما افتی در آسیا داشت. تغییرات مربیان خارجی 

و ایرانی سبب فراز و نشیب هایی شد اما آینده این تیم روشن 
است چون تیم جوان شده و نسل جدید پا به میدان گذاشته  

و در یکی دو سال آینده نتیجه خوبی در این رشته خواهیم گرفت. 

 استقلال مقابل نساجی اجازه 
اشتباه ندارد 

تیم فوتبال استقلال مقابل فولاد در هفته بیست و هفتم لیگ  
، به برتری رسید. پیش از مسابقه گفته بودم که استقلال  برتر
گردان ویسی به این  مقابل فولاد کار آسانی نخواهد داشت و شا
سادگی ها امتیاز از دست نمی دهد، زیرا چاره ای جز پیروزی 
نداشتند. خداراشکر 3 امتیاز این مسابقه را گرفتیم، امیدوارم تیم 
ریشه دار فولاد شانسی برای بقا داشته باشد. در این مقطع از لیگ 
هر تیمی به سختی امتیاز از دست می دهد و در جایگاه خودشان 
به دنبال موفقیت هستند. تیم های نساجی، استقلال خوزستان 
و پیکان در قعر جدول هستند و برای اینکه خودشان را جدا کنند 
همه کار خواهند کرد. به نظرم فولاد مقابل استقلال تمرکز کافی را 
کم بر بازیکنانش نداشت. خدا را شکر تمامی  به دلیل استرس حا
بازیکنان استقلال در این بازی خوب بودند و نشان دادند برای 
قهرمانی تمام تلاششان را می کنند. همه بازیکنان در این مسابقه 
خوب بودند. زبیر نیک نفس به همراه ماشاریپوف زوج خوبی را در 
میانه میدان تشکیل داده بودند و به خوبی توپ را به گردش در 
می آوردند. یک تعویض نکونام من را به وجد آورد. حضور سامان 
تورانیان از نکات مثبت این مسابقه بود چرا که او جوان است و 
آینده درخشانی خواهد داشت. تماشاچیان و فشار هایی که در 
انتهای فصل وجود دارد می تواند روی هر بازیکنی تأثیر منفی 
بگذارد، اما تورانیان به خوبی مسلط بود و انتظاراتی که در این سن 
از او داشتیم را برآورده کرد. از این موضوع که یک یار به تیم اضافه 
شده خوشحال هستم. امیدوارم در آینده از او بیشتر بشنویم. طی 
چند هفته گذشته که ماشاریپوف به استقلال پیوسته در خط 
هافبک پلی میکر خوبی بوده و در میانه میدان به خوبی بازیسازی 
را انجام می دهد. وقتی در بازی با فولاد با زبیر تلفیق می شدند 
زوج خوبی را تشکیل می دادند و در پاس های بلند و توپ گیری ها 
عملکرد خوبی داشتند. امیدوارم در بازی های آینده نیز از این 
غ از این 2 نفر ابوالفضل جلالی از  زوج بیشتر استفاده شود. فار
کناره زمین به خوبی نفوذ می کند و طبق سیستمی که نکونام در 
زمین پیاده کرده به خوبی جا افتاده و تا به اینجا بیش ترین پاس 
گل را برای مهاجمان ارسال کرده و از این رو عملکردش راضی 
کننده بوده است. دیدار بعدی استقلال با نساجی قائمشهر است. 
قائمشهر یک شهر پرسپولیس خیز نیست بلکه یک شهر نساجی 
خیز است. همه ما می دانیم که نساجی چقدر متحول شده و 
کت الهامی طی چند بازی اخیرشان امتیازات  تحت هدایت سا
لازم را گرفته اند. پرسپولیس مقابل نساجی کار بسیار سختی را 
داشت و حتی می توانست در قائمشهر امتیاز از دست بدهد. 
من تمام بازی های نساجی را دنبال می کنم و به نظرم بسیار روان 
گر می خواهد قهرمان شود اجازه اشتباه  بازی می کنند. استقلال ا
ندارد. 3 بازی سخت را در ادامه داریم و با ایمانی که به نکونام دارم 

مطمئناً قهرمانی را جشن خواهیم گرفت. 

بهتاشفریبا
کارشناسفوتبال


